

一條褲 製作

Pants Theatre Production
立足舞台 放眼社會

支持一條褲製作 SUPPORT US 捐款表格 DONATION FORM

本人願意捐款予一條褲製作，以支持劇團的各項工作。

I would like to make a donation to Pants Theatre Production in support of its activities.

捐款金額 Donation Amount :

港幣 HK\$ _____ 元正 ONLY

◆捐款 HK\$500 或以上者：我們將於同年的各演出場刊中作特別鳴謝

Donations of HK\$500 or above will be acknowledged in our house programmes of the year.

◆捐款 HK\$100 或以上者：將獲發捐款收據申請扣稅

Donations of HK\$100 or above are tax deductible with the official donation receipt.

捐款人資料 DONOR'S INFORMATION

姓名 Name

*請刪去不適用者 Please delete if appropriate

(先生/小姐/女士/博士/教授 Mr/Ms/Mrs/Dr/Prof)

鳴謝姓名 Name to be acknowledged

或 OR 無名氏 Anonymus

(捐款 HK\$500 或以上適用 for donations of HK\$500 or above)

電郵

E-mail _____

聯絡電話

Telephone _____

郵寄地址 Postal Address

閣下提供的個人資料將會保密，並只用作一條褲製作與閣下之通訊用途。

Your personal data will be kept confidential and will only be used by Pants Theatre Production for communication purposes.

捐款方法 DONATION METHODS

劃線支票 Crossed Cheque

請附上抬頭為「一條褲製作有限公司」的劃線支票，連同此表格寄回本團。

Please enclose a crossed cheque made payable to "Pants Theatre Production Limited" and mail together with this form to us.

支票號碼 Cheque No. _____

銀行存款 Bank Transfer

請將捐款存入本團匯豐銀行戶口 499-825941-838，並將存款收據連同此表格寄回、傳真或電郵至本團。

Please deposit the donation into our bank account: HSBC 499-825941-838 (Pants Theatre Production Limited). Kindly retain the bank receipt and return it together with this form to us by post, by fax or through e-mail.

一條褲製作 Pants Theatre Production

電郵 E-mail | info@pants.org.hk 傳真 Fax | 2419-9789

地址 Address | 新界葵涌葵豐街 25 至 31 號華業工業大廈 A 座 6 樓 F 室

Flat F, 6/F, Block A, Marvel Industrial Building, 25-31 Kwai Fung Street, Kwai Chung, N.T.

香港新界葵涌葵豐街25至31號華業工業大廈A座6樓F室

Flat F, 6/F, Block A, Marvel Industrial Building, 25-31 Kwai Fung Street, Kwai Chung, NT

Tel / Fax 2419 9789 Email info@pants.org.hk Website http://www.pants.org.hk/